
Referat af NPS bestyrelsesmøde 13.11.18 kl. 17.30 – 20.15 
 
Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole.  
  
 
B = beslutning             O = orientering            D = drøftelse 

Punkter Motivering Referat 

Til stede  Forældre: 
Thomas Høg Nørager, 3a,6d, 
formand 
Maria Jahns Skaaning, 4c 
Thor Svendsen,3a, 5b 
Kirstine West Larsen, 3a 
Janne Sønnichsen,1b, 3b, supp 
 
Elever: 
Lars Andersen Wick 8A 
(elevrådsformand) 
 
Personale: 
Claus Jakobsen, lærerrepr. 
Marie Kaas-Larsen, lærerrepr. 
 
Ledelse: 
Henrik Wilhelmsen, sekretær 
Helle Jørgensen, referent 
Thomas Berg Nielsen, dirigent 
 
Fraværende: 
Kristine Groth Kirkensgaard, 3c,7c, 
næstformand 
Loise Thellesen, 3b 
Maja Hjorth, 5b, supp. 
Claus Lind 3b 
 

1. Valg af dirigent 
 

2 min. B Thomas Berg Nielsen valgt 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

3 min B Godkendt 

3. Godkendelse af referat 
 
 

2 min B Godkendt via mail.  



4. Meddelelser 
• Formanden 
• Elevrepræsentanterne 
• Medarbejderrepræsent

anterne 
• Ledelsen 
• Andre 

 

15 min O 
 
 
 

Formanden: 
Informationsaftenen for de nye 
børnehaveklasseforældre blev 
rost.  
Der har været afholdt 
kontaktforældremøde i dag. Der 
kommer et referat. 
Kontaktforældrene vil gerne 
inddrages fx i principarbejdet.  
Elevrepr.: 
Der vælges snart en næstformand. 
Medarbejderrepr.: 
Har deltaget i MED halvårsmøde 
om bla. budget og TU 
(trivselsundersøgelse) for 
personalet der kommer i foråret.  
Ledelsen: 
Vi har holdt MED møde bla. om 
sygefraværet. MED skal på kursus 
om hvordan vi kan forbedre 
sygefraværet og have fokus på de 
resterende medarbejdere der ikke 
er syge. Dette på baggrund af 
evaluering af Arbejdspladsen i 
Fokus.  
Vi har slået to stillinger op til hhv. 
2. og 8. årgang.  
 

5. Månedens tal  10 min O 
 

• Elevtal  

• Forventet 
regnskabsresultat 

• Sygefravær 

• Evt. vikarforbrug 
 
Bilag:  
Udleveres til mødet 
 

Elevtal: se bilag, tallet er gået op 
med tre elever. Der er 81 på 2. 
årgang. Vi ser på om vi kan få 
tallene for hhv. tilgang og afgang.  
Regnskabsresultat: Vi forventer et 
minus på 1,4 mio.  
Sygefravær: Ingen data da 
ledelsesinfosystemet er nede pt. 
Da vi sidst kunne se tal var 
sygefraværet i gens. 11,8 dg.   
Evt. vikarforbrug: 1.10. – 13.11. 
334 timer dvs. 8%.  
Elevfraværet ligger fint og vi har 
samarbejde med 
skolesocialrådgiveren om det.  



6.  Elevtoiletter 15 min D 
 
Drøftelse af toiletternes 
standard og evt. forbedring af 
standarden.  

Forud for mødet var der indhentet 

input til konkrete tiltag fra 

kontaktforældre, elevråd samt 

KFE. 
Der er god mening i at forbedre 
kulturen ved toiletbesøg. Forslag: 
at få ejerskab til toiletterne eller 
en toiletmakker. En kontakt til 
rengøringen.  En kampagne for 
bedre toiletkultur. Toiletregler 
kunne indføres. Information om 
hygiejne kunne også være en god 
ide.  
Dårlig toiletkultur kan være et 
generelt trivselsproblem.  
Det opleves at rengøringen er ok.  
Der nedsættes et udvalg med 
deltagelse af to fra det lille og to 
fra det store elevråd, en lærer, en 
fra skolebestyrelsen og/eller en fra 
kontaktforældregruppen. Vi 
spørger også fritidshjemmet om de 
vil deltage. Rengøringen inddrages.  
 

7. Velgørende bankoaften 15 min D+B 
 
Elevrådet ønsker at arrangere 
en bankoaften, hvor 
overskuddet skal gå til 
velgørenhed. 
 

Lars fortalte om 
forslaget/projektet som tænkes 
arrangeret i foråret af elevrådet og 
forældre fra skolebestyrelsen.  
Lærere og forældrerepræsentanter 

udtrykte begejstring og opbakning 

til arrangementet. 

Marie vil gerne hjælpe til som 
mentor. Elevrådet siger desuden 

til, når de har brug for praktisk 

hjælp fra forældre på skolen. 

Elevrådet arbejder videre på en 
køreplan.  

8. Cirkulære om rygeforbud 
for elever 

15 min D 
 
Hvilke retningslinjer gælder? 
Hvilke sanktioner er i spil? 

Røgfri Skoletid i KK træder i kraft 
pr. 1.1.19.  Skole og Forældre har 
udarbejdet et udkast til et princip 
inkl. sanktionsmuligheder som blev 
læst op og drøftet. Thor retter 

udkastet til så det passer til NPS og 

det sendes i høring blandt lærere og 

elever inden næste 

skolebestyrelsesmøde hvis muligt. 



  

Mhp. evt. vedtagelse af princippet 

på næste skolebestyrelsesmøde. 

  

9. Seminar med skole-
forældre/kbh. 

15 min D 
 
Thor fremlægger indhold og 
indleder en drøftelse.  

Thor fortalte om seminaret. Der er 
en masse inspiration at hente. Vi 
drøftede bla. principarbejdet, et 
supplement til årshjulet (pipeline) 
og prioriteringen af dagsordenen. 
Vi besluttede at prioritere 
dagsordenen anderledes så 
principarbejdet kommer øverst.  
Vi besluttede desuden at referater 

af skolebestyrelsesmøderne 

fremover bliver godkendt på 

møderne løbende efter hvert punkt. 

 

10. Evt.  5 min  
 
Evt. punkter meddeles ved 
mødets begyndelse. 
 

Thomas Høg deltager i 
ansættelsesudvalget vedr. de 
ledige stillinger. Samtaler afholdes 
27.11.18 fra 8.30 til 13.00.  

11. Lukkede punkter 
 

 60 min 
  
 

Henrik og Thomas fremlagde.  


